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■說明 

1. 中央研究院人文社會科學研究中心所發行之《人文及社會

科學集刊》預計出版「性別研究特刊」，特此公開徵稿。 

2. 《人文及社會科學集刊》經國家科學及技術委員會評鑑為
人文社會科學期刊綜合類第一級。為增進讀者與作者的對

話交流，自 2018 年起，已陸續展開各類主題之特刊徵稿。 

3. 自即日起至 2024 年 9 月 30 日止，本刊接受性別研究相關
主題的中英文稿件，請於線上投稿系統「性別研究特刊」專

區投稿，我們將儘速安排審查，唯審查將以本刊一貫的標
準進行。 

4. 如屆時未能達到收錄三篇之最低數量，則已接受刊登的論

文將以一般論文形式出版，不影響作者權益。 

5. 線上投稿系統網址：http://jssp.rchss.sinica.edu.tw/ 
聯絡信箱：issppub＠sinica.edu.tw 
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About the Journal 

The Journal of Social Sciences and Philosophy (JSSP) is published quarterly by the Research Center 
for Humanities and Social Sciences (RCHSS), Academia Sinica. It is a leading journal indexed in 
the Taiwan Social Sciences Citation Index (TSSCI).   

About the Special Issue 

This special issue calls for submissions of Gender Studies.  

Submission Process 

All papers are to be submitted online through the JSSP submission system 
(http://jssp.rchss.sinica.edu.tw/) by September 30, 2024.  
The format of submissions must comply with submission guidelines posted on the JSSP website: 
https://www.rchss.sinica.edu.tw/jssp/posts/6005. Submissions either in English or in Chinese 
are welcome. To ensure that all manuscripts are correctly identified for consideration for this 
special issue, it is important that authors select “Special Issue: Gender Studies” section of the 
submission system. All submitted manuscripts will be subject to the Journal of Social Sciences and 
Philosophy’s double-blind review process. 
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